
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 9 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā    2023. gada 16. augustā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 13 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone 
(LRA), Arta Deniņa (JKP) (līdz plkst. 11:36, no plkst. 13:00 piedalās attālināti, izmantojot 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Genovefa 
Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (līdz plkst. 12:15, no plkst. 13:00 
piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), 
Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS) (līdz plkst. 12:15, no plkst. 13:00 piedalās 
attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), Jānis Leja 
(S) (līdz plkst. 14:29), Raivis Pauls (LZS) (līdz plkst.12:15), Arnis Rozītis (LRA) (no plkst. 
11:50 līdz 12:15 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, nav 
reģistrējusies DVS “Namejs City”). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Liāna Pumpure (LRA) (atvaļinājumā), Arnis Rozītis (LRA) 
(atvaļinājumā).  

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Administrācijas darbinieki: Ilona Gotharde, Iveta Grīviņa – Dilāne, Sarmīte Mūze, Inga 
Pērkone, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, Nadežda Rubina, Anita Snigireva.  

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, 
Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādes “Riekstiņš” direktores p.i. Oksana Brūvere,  
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, Pašvaldības 
mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns 
Šēpers, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska.  

KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 16. augusta sēdes darba kārtību. 
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2. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 23. 
novembra saistošajos noteikumos Nr. 80/2022 “Par pašvaldības līdzfinansējumu 
daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai”” projektu. 

3. Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

4. Par noteikumu “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” projektu. 

5. Par noteikumu “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” projektu. 

6. Par noteikumu “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” projektu. 

7. Par papildu nepieciešamo finansējumu apdrošināšanas pakalpojumam “Par veselības 
apdrošināšanu pašvaldības darbiniekiem”. 

8. Par izmaiņām Ādažu novada Mākslu skolas struktūrā. 

9. Par pirmsskolas izglītības iestāžu peldbaseinu izmantošanas maksu. 

10. Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku ielas līdz Nēģu ielai, 
Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” īstenošanu. 

11. Informatīvs ziņojums par Liepu aleju, Draudzības ielu. 

12. Par satiksmes drošības uzlabošanu Siguļos. 

13. Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A”. 

14. Par āra trenažieru iegādi. 

15. Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai. 

16. Informatīvs ziņojums par jaunas amata vietas nepieciešamību Carnikavas pirmsskolas 
izglītības iestādes “Riekstiņš”. 

17. Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu 
pārbūve 1.kārta”. 

18. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. jūnija lēmumā Nr. 
229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa siltināšana” 
īstenošanai”. 

19. Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”,  “Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” izsoļu 
atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu. 

20. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

21. Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu par nenotikušu. 

22. Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” izsoļu atzīšanu par 
nenotikušām. 

23. Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, “Muižas iela 8-9”  un “Muižas 
iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām. 

24. Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 33, 
Baltezers. 

25. Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību Kadagā. 

26. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 
janvāra saistošajos noteikumos Nr. 1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 
2023. gadam”” projektu. 

27. Par ziedojumu vākšanas vietas saskaņošanu pasākumā “Nēģu svētki”. 
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28. Informatīvs ziņojums par Ādažu vidusskolas telpu nomas maksu. 

29. Informatīvs ziņojums par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju 
invertējumu. 

 
1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 16. augusta sēdes darba kārtību 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina veikt šādas izmaiņas darba kārtībā, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju: 

1. iekļaut 11. jautājumu “Informatīvs ziņojums par  Liepu aleju, Draudzības ielu”, 17. 
jautājumu “Informatīvs ziņojums par jaunas amata vietas nepieciešamību Carnikavas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Riekstiņš”” un 27. jautājumu “Par ziedojumu vākšanas 
vietas saskaņošanu pasākumā “Nēģu svētki””; 

2. izskatīt 19. jautājumu “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 
domes 2023. gada 25. janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada 
pašvaldības budžetu 2023. gadam” projektu” kā 26. jautājumu; 

3. svītrot 16. jautājumu “Par velo pumpu trases būvniecību Carnikavā”. 

Ierosina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 16. augusta sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 16. augusta sēdes darba kārtību. 

2. Par saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 23. 
novembra saistošajos noteikumos Nr. 80/2022 “Par pašvaldības līdzfinansējumu 

daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai”” projektu 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par grozījumu pašvaldības 2022. gada 23. novembra saistošajos noteikumos Nr. 80/2022 
“Par pašvaldības līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu 
labiekārtošanai”.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 23. 
novembra saistošajos noteikumos Nr. 80/2022 “Par pašvaldības līdzfinansējumu 
daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām piesaistīto zemesgabalu labiekārtošanai”” projektu un 
nodot to sabiedrības apspriedei.  

3. Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka pašvaldības 2022. gada 23. februāra saistošo noteikumu Nr. 17/2022 “Pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” nolikums” 7. punktā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) ir noteikts uzdevums apsaimniekot un 
labiekārtot tās pārvaldībā nodotos pašvaldības nekustamos īpašumus, tai skaitā, veikt 
pašvaldības nozīmes ielu un ceļu uzturēšanu.  

Pašvaldības ielas tiek nodotas pašvaldības aģentūrai apsaimniekošanā, pamatojoties uz 
pašvaldības domes lēmumiem un 2004. gada 2. februāra starp Carnikavas pagasta padomi un 
aģentūru noslēgto apsaimniekošanas līgumu. 

Pašvaldības bilancē pašlaik vēl ir 203 ielas (t.i., tās nav nodotas aģentūrai iekļaušanai bilancē), 
no tām viena – “Baznīcas iela” vēl nav nodota aģentūrai apsaimniekošanā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ:  
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Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta 
sēdē. 

4. Par noteikumu “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” projektu 
(Anita Snigireva) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldības iestādes un struktūrvienības organizē tādu 
dāvanu pieņemšanu, reģistrēšanu, novērtēšanu, uzskaiti, izmantošanu un izpirkšanu, kas 
pieņemtas, gan pildot valsts amatpersonas vai pašvaldības darbinieka amata pienākumus, gan 
arī ārpus amata pienākumu pildīšanas. Noteikumu mērķis ir nodrošināt dāvanu pieņemšanu un 
uzskaiti atbilstoši normatīvajiem aktiem. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu  “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

5. Par noteikumu “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” projektu 
(Anita Snigireva) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldības iestādes un struktūrvienības nodrošina 
aktīvu iegādi, to savlaicīgu un pareizu uzskaiti, uzturēšanu, kontroli, inventarizāciju un 
norakstīšanu, kā arī nosaka darbinieku atbildību un pienākumus aktīvu pārvaldībā. Noteikumu 
mērķis ir nodrošināt aktīvu uzskaiti atbilstoši normatīvajiem aktiem. Šie noteikumi neattiecās 
uz pašvaldības kapitālsabiedrībām. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

6. Par noteikumu “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” projektu 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka pašvaldības darbinieku darba izpildes novērtēšanas kārtību, kā arī 
izstrādāti, ar mērķi radīt objektīvu pamatojumu prēmiju un papildatvaļinājumu piešķiršanai. 

K. MIĶELSONE, G. PORIETIS L. RAISKUMA debatē par noteikumu 19. punktu, kas nosaka, 
ka pārrunu laikā analizē darba rezultātus (K. Miķelsone uzsver, ka šis ir jauninājums izglītības 
iestāžu vadītājiem, jo līdz šim vērtēšanu veica Valsts izglītības satura centrs, tomēr turpmāk to 
veiks arī pašvaldības vadība.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

7. Par papildu nepieciešamo finansējumu apdrošināšanas pakalpojumam “Par veselības 
apdrošināšanu pašvaldības darbiniekiem” 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka pašvaldības, kā darba devēja un pašvaldības iestāžu darba kolektīvu darba koplīgumos 
paredzēts, ka darba devējs vienu reizi gadā kompensē speciālo medicīniski optisko redzes 
korekcijas līdzekļu (briļļu, kontaktlēcu) iegādi vai apdrošināšanas izdevumus 150 euro apmērā. 

2022. gadā tika veikta veselības apdrošināšanas pakalpojuma iepirkuma procedūra 750 
pašvaldības darbiniekiem. Šajā gadā pakalpojumu vēlas saņemt 920 darbinieki. 
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Pašreizējā tirgus situācija liecina, ka medicīnas pakalpojumu izmaksas gada laikā palielinājās 
aptuveni par 30 %, turklāt apdrošinātāji norāda, ka faktiski nav iespējams nodrošināt 
pakalpojumus par 150 euro vienam cilvēkam. 

Blakus novados pašvaldībās apmaksā apdrošināšanas pakalpojumu 250 - 400 euro apmērā 
vienam darbiniekam (Saulkrastu novada pašvaldībā 250 euro apmērā, Ķekavas novada 
pašvaldībā 354 euro apmērā, Ropažu un Mārupes novadu pašvaldībās 400 euro apmērā.). 
Apdrošināšanas prēmijas izmaksu palielināšana līdz 200 euro vienam darbiniekam papildu 
izmaksās 46000 euro un pašvaldības budžetā nav apstiprināts šāds izmaksu palielinājums.  
K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. RUKS, A. DENIŅA, L. RAISKUMA, J. LEJA debatē par 
apdrošināšanas izdevumu kompensācijas summas palielināšanu (K. Miķelsone uzsver, ka 
nepieciešams veikt provizorisku veselības apdrošināšanas pakalpojumu tirgus izpēti, jāpārskata 
darba koplīgumus. Akcentē, ka ir jāmeklē finanšu risinājumu darbinieku apdrošināšanas 
nodrošināšanai. I. Krastiņš aicina pārskatīt apdrošināšanas pakalpojumu grozu, iespēju robežās 
piedāvājot plašākus pakalpojumus. A. Deniņa rosina iespēju arī deputātiem piedāvāt šāda veida 
apdrošināšanas iespējas. K. Miķelsone akcentē, ka deputāti nav darba koplīgumā, kas liedz 
iespēju pieteikties kompensētai apdrošināšanai.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par papildu nepieciešamo finansējumu apdrošināšanas 
pakalpojumam “Par veselības apdrošināšanu pašvaldības darbiniekiem”” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

8. Par izmaiņām Ādažu novada Mākslu skolas struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka pašvaldības domes šā gada 22. marta lēmuma Nr. 115 “Par telpu nodošanu lietošanā 
Ādažu novada Mākslu skolai Garajā ielā 20, Carnikava” 2. punktā pašvaldības administrācijai 
tika noteikts uzdevums izveidot Ādažu novada Mākslu skolā (turpmāk – ĀNMS) divas jaunas 
amata vietas “Administrators” no šā gada 1. septembra. 

Jaunu amata vietu izveidošanas un uzturēšanas ietekme uz ĀNMS budžetu no šā gada 
septembra līdz decembrim būs 7909,76 euro (alga, sociālās garantijas un nodokļi), un līdzekļi 
ir pieejami ĀNMS budžeta tāmē, kā izdevumu ietaupījums sadaļā “Atalgojums” (EKK 1100). 

Amata vietu uzturēšanai 2024. gadā ietekme uz budžetu būs 23729,29 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Ādažu novada Mākslu skolas struktūrā” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

9. Par pirmsskolas izglītības iestāžu peldbaseinu izmantošanas maksu 
(Guntis Porietis) 

Ziņo, ka Finanšu komitejas šā gada 19. jūlija sēdē tika izskatīts jautājums par pašvaldības šā 
gada budžeta izpildes rezultātiem pirmajā pusgadā un konstatēts, ka ūdensapgādes faktiskie 
izdevumi ir 33 % no plāna, bet izdevumi par elektrības patēriņu ir 29 % no plāna. Finanšu 
komiteja uzdeva sagatavot jautājumu izskatīšanai tās kārtējā sēdē par pašvaldības pirmsskolas 
izglītības iestāžu (turpmāk – PII) peldētapmācību līdzmaksājuma samazināšanu.  

Ja šā gada 2. pusgadā ūdensapgādes un elektrības patēriņa izdevumi tiks apmaksāti 1. pusgada 
apjomā un cenās, tad pašvaldības budžetā paredzams ietaupījums aptuveni 570000 euro (par 
ūdensapgādi 35000 euro un par elektroapgādi 535000 euro). Vienlaikus pastāv augsts risks, ka 
līdzekļi būs nepietiekami, lai apmaksātu izdevumus par apkuri, investīciju projektu 
sadārdzinājumus, brīvprātīgajām iniciatīvām, kā arī jaunu amata vietu finansēšanu. Nav arī 
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skaidri zināma precīza ietekme uz budžetu pēc elektropārvades un jaudas pakalpojumu tarifu 
spēkā stāšanos šā gada 2. pusgadā. 

Ar pašvaldības domes atsevišķiem lēmumiem tika noteikta šāda maksa par pašvaldības PII 
peldbaseinu apmeklēšanu iestāžu izglītojamajiem (tabulā norādīts arī šā gada budžeta plāns un 
tā izpilde 1. pusgadā): 

Iestāde 

 
Pakalpojuma 
pašizmaksa 

stundā 
(euro) 

Apmeklējuma 
maksa stundā 
(euro)  

Lēmuma 
datums  
un Nr. 

 
Ieņēmumu 
plāns 2023. 
gadam 
(euro) 

 
Ieņēmumi 

līdz 
30.06.2023. 

(euro) 

Kadagas 
PII 

16,46 5,00  23.02.2022. Nr. 
56 

4300 6160 

Ādažu PII 
8,31 5,00  23.02.2022. Nr. 

57 
6000 12824 

Carnikavas 
PII 

7,30 5,00  26.10.2022. Nr. 
527 

500 14641 

Siguļu PII 
Citi 

izdevumi 
5,00  23.02.2022. Nr. 

57 
700 3323 

KOPĀ: 11500 36940 

Jāatzīmē, ka: 

1) nosakot peldbaseinu lietošanas maksu, pašvaldība pieņēma politisku lēmumu, 
respektīvi, maksa netika noteikta vadoties no saimnieciskiem, vai faktisko izmaksu 
proporcionalitātes apsvērumiem; 

2) iestādes bija ļoti piesardzīgas, plānojot salīdzinoši nelielus budžeta ieņēmumus no 
vecāku maksājumiem par peldbaseinu lietošanu, jo tām nebija pieejama precīza 
informācija par pakalpojuma pieprasījuma apjomu un peldbaseinu darbības 
nosacījumiem; 

3) vairumam no peldbaseinu lietošanas pakalpojumu maksātājiem tiek piemērotas maksas 
atlaides, piemēram, par diviem un vairāk bērniem ģimenē); 

4) vecāku veiktajai peldbaseinu lietošanas pakalpojumu apmaksai ir ļoti augsta izpildes 
disciplīna (99,54 %), kas liecina par spēju pilnībā un termiņā apmaksāt pakalpojumu. 

Daļēji dotējot peldbaseinu lietošanas pakalpojuma maksu no pašvaldības budžeta līdzekļiem 
(piemēram, samazinot to par 1 euro), pašvaldības budžeta ieņēmumi peldbaseinu darbības 4 
mēnešos (no septembra līdz decembrim) būs par 6000 euro mazāki, t.i. tikai 18628 euro.  
Savukārt pilnībā dotējot pakalpojumu, pašvaldība negūs ieņēmumus 24628 euro apmērā. 

K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, G. PORIETIS, V. BULĀNS, G. 
KOZLOVSKA, J. RUKS, R. PAULS, A. DENIŅA, A. KRASTA  diskutē par: 

1. bezmaksas peldētapmācību Carnikavas pamatskolas un Ādažu sākumskolas 2. un 3. 
klasēm (K. Miķelsone uzsver, ka, uzsākoties 2023./2024.  mācību gadam, tiks iedibināta 
jauna tradīcija – bezmaksas peldētapmācība novada skolu 2. un 3. klašu skolēniem, kuru 
arī atzinīgi novērtēja organizācija “Peldēt droši”. A. Deniņa aicina izvērtēt iespēju 
nodrošināt bezmaksas peldētapmācību arī novada skolu 5. klašu skolēniem. R. Pauls 
uzsver, kas Carnikavas pamatskolā tika izvērtēta iespēja par bezmaksas peldētapmācību 
arī novada skolu 5. klašu skolēniem, tomēr nav iespējams nodrošināt skolēnu aizvešanu 
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un atvešanu uz Ādažu peldbaseinu. K. Miķelsone aicina izskatīt šo jautājumu pēc 
Finanšu komitejas šā gada 16. augusta sēdes.); 

2. elektroenerģijas ietaupījumu un iespējamo peldētapmācību līdzmaksājuma 
samazināšanu (K. Miķelsone uzsver, ka līdzšinējā sistēma, ka peldētapmācības 
līdzmaksājums ir 5 euro, iekļaujot papildu atlaižu sistēmas, strādā ļoti labi, nav radušies 
nepārvaramu šķēršļu, lai PII audzēkņi neapmeklētu nodarbības. Ierosina šobrīd 
peldētapmācības līdzmaksājumu atstāt esošā apmērā un atgādina par vienlīdzīgām 
iespējām pašvaldības un privāto PII pakalpojumu saņēmējiem, kā arī atkārtoti skatīt 
jautājumu par PII peldbaseinu izmantošanas līdzmaksājuma samazināšanu kontekstā ar 
pašvaldības 2024. gada budžetu. J. Leja rosina izvērtēt iespēju peldētapmācības 
līdzmaksājuma samazināt par 25 %. G. Porietis informē, ka elektroenerģijas ietaupījums 
aptuveni ir 25 %, tomēr šie ir tikai provizoriskie skaitļi. I. Krastiņš rosina noteikt 
peldētapmācības līdzmaksājumu 2 euro apmērā. V. Bulāns vērš uzmanību, ka, sākot ar 
šā gada 1. jūliju stājās spēkā jauni elektroenerģijas sadales sistēmas pakalpojumu tarifi, 
kas sadārdzina kopējas elektrības izmaksas, aicina nepieņemt pārsteidzīgus lēmumus, 
bet lēmumu par PII peldbaseinu izmantošanas maksas samazināšanu izskatīt kontekstā 
ar pašvaldības 2024. gada budžetu. Papildus uzver, ka PII “Riekstiņš” atvēlētajā šā gada 
budžeta energoresursa līdzekļi jau ir beigušies, būs jārod finansiāli risinājumi. G. 
Kozlovska aicina peldētapmācības līdzmaksājumu saglabāt 5 euro apmērā.). 

K. MIĶELSONE aicina balsot par ierosinājumu PII peldbaseinu izmantošanas maksas 
samazināšanu skatīt kontekstā ar pašvaldības 2024. gada budžetu.  

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA),Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Jānis 
Ruks (LRA)), "Pret" – 5 (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), 
Jānis Leja (S), Raivis Pauls (LZS), "Atturas" – 1 (Genovefa Kozlovska (LZS)), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt pirmsskolas izglītības iestāžu peldbaseinu izmantošanas maksas izskatīšanu 
kontekstā ar pašvaldības 2024. gada budžetu.  

*** 

Pārtraukums no plkst. 10.55 līdz plkst. 11.00. 

*** 

K. MIĶELSONE aicina balsot par informācijas par pirmsskolas izglītības iestāžu peldbaseinu 
izmantošanas maksu pieņemšanu zināšanai. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS), 
Karīna Miķelsone (LRA), Raitis Kubuliņš (LZP), Raivis Pauls (LZS), Jānis Ruks (LRA)), 
"Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Atturas" – 1 (Arta Deniņa (JKP)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai un atkārtoti skatīt jautājumu par pirmsskolas izglītības 
iestāžu peldbaseinu izmantošanas maksu kontekstā ar pašvaldības 2024. gada budžetu.  

10. Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku ielas līdz Nēģu ielai, 
Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” īstenošanu 

(Artis Brūvers) 

Ziņo, ka Ādažu novada Attīstības programmas (2021.-2027.) Investīciju plānā ir iekļauts 
uzdevums “C3.1.4.1. pievadceļu izbūve”, paredzot uzlabot Atpūtas ielas infrastruktūru - 
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paplašināt ielas asfaltbetona brauktuvi no 3,8 m līdz 5,0 m ar grants/šķembu nomalēm 0,5 m, 
kā arī tiks izbūvēti ātrumvaļņi (30 km/h).  

Projekta izpildes rezultātā tiks nodrošināta galveno slodzi nesošo ceļa konstrukciju ilgizturība 
vismaz 15 gadu ekspluatācijas periodam, ar minimāliem uzturēšanas izdevumiem, atbilstošu 
satiksmes drošības līmeni un komfortu, kā arī ceļa kvalitatīvs un estētisks risinājums ar ātrumu 
slāpējošiem elementiem, kas uzlabos drošību mazāk izsargātākajiem satiksmes dalībniekiem – 
gājējiem un velosipēdistiem. 

Indikatīvās būvdarbu izmaksas ir 105175 euro.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis 
Pauls (LZS), Jānis Ruks (LRA)),"Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku ielas līdz 
Nēģu ielai, Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” īstenošanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

11. Informatīvs ziņojums par Liepu aleju, Draudzības ielu 
(Artis Brūvers) 

Ziņo, ka šā gada 27. jūlijā pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” izsludināja 
iepirkuma procedūru “Liepu alejas pārbūve posmā no Ojāra Vācieša ielas līdz Krastmalas ielai 
Carnikavā” (Iepirkuma identifikācijas Nr. pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” 
2023/39). Pamatojoties uz Publisko iepirkumu likuma (turpmāk – likums) 9. panta trīspadsmito 
daļu, iepirkums tika izbeigts bez rezultāta, jo vienīgā pretendenta piedāvātā līgumcena 
pārsniedza līgumcenas robežvērtības, t.i., saskaņā ar likuma 9. panta pirmo daļu publiska 
būvdarbu līguma paredzamā līgumcena ir 20000 euro, vai lielāka, bet mazāka par 170000 euro. 
Ielas seguma atjaunošana Draudzības ielas posmā no Jaunkūlu ielas līdz autoceļam V46 
(Attekas ielai), Ādažos, projekta indikatīvā tāme pārsniedz 230000 euro.  

Lai realizētu minētos projektus, nepieciešams izsludināt atklātu konkursu un aizņemties Valsts 
kasē finanšu līdzekļus projektu īstenošanai.  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, V. BULĀNS, G. MIGLĀNS, G. DZENIS, A. 
BRŪVERIS debatē par nerealizētajiem iepirkumiem par Liepu aleju un Draudzības ielu (A. 
Brūvers uzsver, ka šogad par aizņēmuma naudu projektus “Liepu alejas pārbūve posmā no 
Ojāra Vācieša ielas līdz Krastmalas ielai Carnikavā” un “Ielas seguma atjaunošana Draudzības 
ielas posmā no Jaunkūlu ielas līdz autoceļam V46 (Attekas ielai), Ādažos” nav iespējams 
realizēt, akcentē, ka nesaskata iespēju veikt atkārtotu iepirkumu. K. Miķelsone aicina šogad 
uzsākt iepirkumus, turpinot projekta realizāciju 2024. gadā.).  

K. MIĶELSONE ierosina uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 
1. vietniekam A. Brūveram sagatavot protokollēmuma “Par atklāta konkursa izsludināšanu” 
projektu un ziņot to pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

Plkst. 11.36 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai  
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2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietniekam A. 
Brūveram sagatavot protokollēmuma “Par atklāta konkursa izsludināšanu” projektu un 
ziņot to pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

12. Par satiksmes drošības uzlabošanu Siguļos 
(Artis Brūvers) 

Ziņo par Ādažu novada apkaimju biedrības (turpmāk – biedrība) šā gada 9. jūlija iesniegumu 
(reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3113) par satiksmes drošības uzlabošanu gājējiem pagriezienā no 
Dzirnupes ielas uz Baznīcas ielu, Siguļos, jo ceļa posms aktīvi tiek izmantots pirmsskolas 
izglītības iestādes “Piejūra” izglītojamo ikdienas pastaigu maršrutā. 

Apsekojot gājēju pāreju ierīkošanas vietas Baznīcas ielā un Dzirnupes ielā, pašvaldības 
aģentūra “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk - aģentūra) secināja, ka nepieciešama jauna 
gājēju ietves izbūve Baznīcas ielā (lai pavirzītu gājēju pāreju tuvāk Dzirnupes ielai), jauna 
apgaismojuma izbūve gājēju pāreju vietās un jaunas ietves izbūve Dzirnupes ielas kreisajā pusē 
pretī Baznīcas ielai.  

Lai ieviestu satiksmes drošības uzlabojumus, ir jāizstrādā tehniskais projekts jaunas gājēju 
pārejas infrastruktūras izbūvei, gājēju ietves, apgaismojuma un gājēju pārejas izbūvei, kā arī 
būvdarbi, būvuzraudzība un autoruzraudzība, kas viss kopā izmaksātu aptuveni 25000 euro ar 
PVN.  

Aģentūras šā gada budžeta tāmē nav paredzēti finanšu līdzekļi tehniskā projekta izstrādei un 
gājēju pāreju izbūvei un aģentūra ierosina nepieciešamos līdzekļus iekļaut tās 2024. gada 
budžeta projektā.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt gājēju pāreju ierīkošanu satiksmes drošības uzlabošanai pagriezienā no 
Dzirnupes ielas uz Baznīcas ielu, Siguļi, Carnikavas pagasts, Ādažu novads. 

2. Atbalstīt nepieciešamā finansējuma 25000 euro apmērā šī nolēmuma 1. punkta 
izpildei iekļaušanu plānot aģentūras 2024. gada budžeta projektā.  

13. Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A” 
(Iveta Grīviņa-Dilāne) 

Ziņo, ka atbilstoši pašvaldības domes šā gada 26. aprīļa lēmumam Nr. 167 “Par nekustamā 
īpašuma daļas iegādi “Krastupes iela 22”” pašvaldība nolēma pirkt no Gunta Puriņa (turpmāk 
– īpašnieks) nekustamā īpašuma “Krastupes iela 22”, Ādaži, Ādažu novads (kadastra Nr. 8044 
011 0005) zemes daļu apmēram 1,2 ha platībā par cenu 18,20 euro/m2 sabiedrības vajadzībām 
pašvaldības pamatfunkciju izpildes nodrošināšanai – gādāt par iedzīvotāju izglītību, tostarp 
nodrošināt iespēju iegūt obligāto izglītību un gādāt par pirmsskolas izglītību atbilstoši 
Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 4. punktam.    

K. MIĶLSONE, J. LEJA, I.GRĪVIŅA – DILĀNE debatē par nekustamā īpašuma “Ūbeļu iela 
18A” iegādes cenu (J. Leja uzsver, ka nepieciešams iegādāties dārgākus īpašumus, kas ir 
nodrošināti ar nepieciešamajām komunikācijām, kas neprasa papildu ieguldījumus no 
pašvaldības puses. I. Grīviņa – Dilāne uzsver, ka nekustamā īpašuma iegāde “Ūbeļu iela 18A” 
nesagādās vēl papildu finanšu izdevumus pašvaldībai. K. Miķelsone akcentē, ka pirkšanas 
lēmums ir pārdomāts, visi lēmumi tiek veikti atklāti un caurspīdīgi.).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
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Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi),  KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A”” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

 Plkst. 11.50 A. ROZĪTIS piedalās sēdē.  

14. Par āra trenažieru iegādi 
(Arnis Rozītis ) 

Ziņo, ka laika posmā no šā gada 22. jūnija līdz 27. jūlijam Ādažos, Vējupes pludmalē tika 
veikts iedzīvotāju iesaistes pētījums par trenažieru pieejamību un lietderību iedzīvotāju 
veselīga dzīvesveida un aktivitāšu īstenošanai, kura laikā iedzīvotājiem publiskā vietā bez 
maksas bija pieejami 9 āra trenažieri uz pārvietojamām platformām, kā arī informācijas plāksni 
ar aicinājumu iedzīvotājiem sniegt atgriezenisko saiti un izteikt viedokli par šādu objektu 
noderību ilgtermiņā.  

K. MIĶELSONE, G. MIGLĀNS, J. RUKS, A. ROZĪTIS, S. BRAKOVSKA, I. KRASTIŅŠ, 
K. DĀVIDSONE, G. KOZLOVSKA debatē par āra trenažieru iegādes lietderību un vietas 
noteikšanu (K. Miķelsone aicina apdomīgi izvērtēt jaunas sporta iniciatīvas ieviešanu, uzsverot, 
ka šobrīd Carnikavas pagastā nav atrisināta situācija par  skeitparku un velo pumpu trases 
būvniecību. Akcentē nepieciešamību izvērtēt alternatīvas iespējas par āra trenažiera 
uzstādīšanas vietu. G. Kozlovska aicina plānoto naudas summu āra trenažieru iegādei novirzīt 
Carnikavas pagasta skeitparka trases izbūvei.). 

K. MIĶELSONE aicina balsot par lēmuma “Par āra trenažieru iegādi” projektu atlikšanu un 
uzdod Centrālās pārvaldes Sporta nodaļas vadītājam Arnim Rozītis uz Attīstības komitejas šā 
gada 30.augusta ārkārtas sēdi sagatavot ziņojumu par Carnikavas pagasta velo pumpu trases 
būvniecības realizāciju un ārā trenažieru Ādažos uzstādīšanu. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Ruks 
(LRA)),"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Raitis Kubuliņš (LZP)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atlikt lēmuma “Par āra trenažieru iegādi” projektu. 

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Sporta nodaļas vadītājam Arnim Rozītis uz Attīstības 
komitejas šā gada 30.augusta ārkārtas sēdi sagatavot ziņojumu par Carnikavas pagasta 
velo pumpu trases būvniecības realizāciju un ārā trenažieru Ādažos uzstādīšanu.  

  
15. Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai 

(Arnis Rozītis ) 

Ziņo par diviem biedrības “Latvijas petanka sporta federācija” 2023.gada 17. jūlija 
iesniegumiem (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3672 un reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3673) subsīdijas 
saņemšanai sportistu dalībai sporta sacensībās. 

Centrālās pārvaldes Sporta nodaļa atzina, ka iesniegtie pieteikumi atbilst noteikumos 
noteiktajiem kritērijiem un ir atbalstāmi. Sporta nodaļas budžetā pieteikumos norādītajam 
mērķim ir pieejams finanšu līdzekļu atlikums 3150 euro apmērā. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Gatis 
Miglāns (LZS) interešu konflikta dēļ), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA 
NOLEMJ: 
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Atbalstīt protokollēmuma “Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai” projektu un 
virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

Plkst. 12.15 R. PAULS un A. ROZĪTIS atstāj sēdi. 

*** 

Pārtraukums no plkst. 12.15 līdz plkst. 13.00. 

*** 

16. Informatīvs ziņojums par jaunas amata vietas nepieciešamību Carnikavas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Riekstiņš” 

(Oksana Brūvere) 
 
Ziņo par jaunas amata vietas nepieciešamību Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē 
“Riekstiņš” (1. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Konceptuāli atbalstīt jaunas amata vietas “pirmsskolas skolotāja palīgs” izveidošanu 
Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē “Riekstiņš”. 

2. Uzdot pirmsskolas izglītības iestādes “Riekstiņš” vadītāja p.i. Oksanai Brūverei 
sagatavot lēmuma “Par jaunas amata vietas nepieciešamību Carnikavas pirmsskolas 
izglītības iestādes “Riekstiņš”” projektu un ziņot to pašvaldības domes šā gada 23. 
augusta sēdē. 

17. Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu 
pārbūve 1.kārta” 
(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) ziņojumu 
par projekta “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 1.kārta” (turpmāk – projekts) 
realizācijas gaitu.  

2022. gada 14. jūnijā starp aģentūru un SIA “AK Progress” tika noslēgts līgums Nr. 02-
20.1/22/45 par būvprojekta izstrādi Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūvei.  

Pamatojoties uz būvniecības koptāmi, šā gada pašvaldības budžetā projekta realizācijai 
sākotnēji tika paredzēts ņemt aizņēmumu 645000 euro, t.sk. 600000 euro būvdarbiem bez 
PVN, 40160 euro būvuzraudzībai ar PVN un 4840 euro ar PVN autoruzraudzībai.  

K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, G. PORIETIS, L. BERNĀNS, S. MŪZE, J. RUKS 
debatē par: 

1. izmaiņām būvniecības koptāmē; 

2. finanšu avotu (L Bernāns informē, ka līdz pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdei 
tiks sagatavota informācija par iespējamo finanšu avotu. Pauž viedokli, ka naudu varētu 
novirzīt no paredzētā pašvaldības līdzfinansējuma Liepu alejas un Draudzības ielas 
rekonstrukcijai.); 

3. iespēju projektu “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 1.kārta” pārņemt 
SIA “Ādažu ūdens” (turpmāk – ĀŪ) (G. Porietis uzsver, ka, ja projekts tiks nodots ĀŪ, 
tad rastos finanšu apgrūtinājumi, jo ĀŪ nav iespējas ņemt aizņēmumu un būs jāapsver 
iespēja ņemt aizņēmumu komerciestādē (bankā). K. Miķelsone uzsver, ka ir svarīgi, lai 
projekts tiktu virzīts uz priekšu, ja nav finanšu riski. J. Ruks akcentē, ka, ja projekts tiks 
nodots ĀŪ, tad iespējamās izmaksas būs vēl lielākas, jo tiktu ņemts kredīta aizņēmums 
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bankā. K. Miķelsone aicina līdz pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdei ĀŪ valdes 
loceklim A. Dunduram sagatavot finanšu pārskatu par naudas plūsmu un 
nodrošinājumu, realizējot projektu “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 
1.kārta”.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales notekūdeņu 
attīrīšanas iekārtu pārbūve 1.kārta””projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 23. augusta sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras „Carnikavas komunālserviss” direktora 2.vietniekam 
Laurim Bernānam uz pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdi sagatavot informāciju 
par finanšu avotu projektam “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 1.kārta”. 

3. Uzdot SIA “Ādažu ūdens” valdes loceklim Aivaram Dunduram uz pašvaldības domes 
šā gada 23. augusta sēdi sagatavot finanšu pārskatu par naudas plūsmu un 
nodrošinājumu realizējot projektu “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 
1.kārta” 

18. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes šā gada 28. jūnija lēmumā Nr. 
229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa siltināšana” 

īstenošanai” 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo, ka pašvaldības rīkotā atklātā konkursa “Energoefektivitātes paaugstināšana Ādažu 
vidusskolas ēkas B korpusam” (id. ĀNP 2023/101) rezultātiem un Iepirkumu komisijas šā gada 
28. jūlija lēmumu (protokols Nr. 5-6-2023/101-4) ir izvēlēts pakalpojuma sniedzējs Ādažu 
vidusskolas “B” korpusa siltināšanas būvdarbu izpildei.  

Saskaņā ar darba grafiku plānots, ka pēdējie maksājumi tiks veikti 2024. gadā, tāpēc aizņēmuma 
izņemšana jāparedz 2023. un 2024. gadā.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes šā gada 28. jūnija 
lēmumā Nr. 229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa siltināšana” 
īstenošanai”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta 
sēdē. 

19. Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”,  “Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” 
izsoļu atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”, “Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” izsoļu 
atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu. Nekustamie īpašumi “Muzeja iela 5”, 
“Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” (turpmāk – īpašumi) tiek atsavināti ar mērķi izmantot tos 
uzņēmējdarbībā, kas nodrošinātu Eiropas Savienības līdzfinansētā projektā “Uzņēmējdarbības 
attīstībai nepieciešamās infrastruktūras attīstība Carnikavas novada Garciemā” ar Nr. 
3.3.1.0/17/I/025 (turpmāk – projekts) paredzēto iznākuma rādītāju sasniegšanu. Projektā 
paredzēto iznākuma rādītāju sasniegšanai ir lietderīgi organizēt īpašumu atkārtotu elektronisko 
izsoli ar augšupejošu soli. 
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I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, E. ŠĒPERS diskutē par nenotikušajām nekustamā īpašuma izsolēm. 
(E. Šēpers uzsver, ka beidzot ir notikusi viena sekmīga izsole, par ko informēs sēdes darba 
kārtības 20. jautājumā.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”,  “Sintēzes iela 3” un 
“Sintēzes iela 7” izsoļu atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

20. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu apstiprināšanu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 1. augustā sagatavotu aktu 
Nr. 3246346/0/2023-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības nekustamā īpašuma “Muzeja iela 
2” kadastra numurs 8052 008 1599, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības, kadastra 
apzīmējums 8052 008 1571, platība 0,9867 ha, adrese – Muzeja iela 2, Mežgarciems, 
Carnikavas pag., Ādažu nov., pārdošanu izsolē ar augšupejošu soli. Akts apstiprināts 
Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas šā gada 2. augusta sēdē (prot. Nr. 
ĀNP/1-7-14-2/23/24).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu 
apstiprināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta 
sēdē. 

21. Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu par nenotikušu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 29. jūlijā sagatavotu aktu 
Nr. 3243898/0/2023-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra 
numuru 8052 005 1299, kas sastāv no zemes vienības 0,0490 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 
8052 005 1299 un būves ar kadastra apzīmējumu 8052 005 1299 001, adrese - Vecupes iela 12, 
Carnikava, Carnikavas pag., Ādažu nov., 1. izsoles atzīšanu par nenotikušu, ievērojot to, ka 
neviens no dalībniekiem, kuri autorizēti izsolei, nepārsola sākumcenu. Akts apstiprināts ar 
Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas šā gada 1. augusta lēmumu (prot. 
Nr. ĀNP/1-7-14-2/23/23).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu par 
nenotikušu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

22. Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” izsoļu atzīšanu par 
nenotikušām 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 29. jūlijā sagatavotajiem aktiem Nr. 
3243890/0/2023-AKT par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8044 005 0715, 
kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,3256 ha platībā, kadastra apzīmējums 8044 005 
0627, adrese - “Kadagas ceļš 17”, Kadaga, Ādažu pag., Ādažu nov. 1. izsoles atzīšanu par 
nenotikušu, ievērojot to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks un Nr. 
3243893/0/2023 par pašvaldības nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8044 005 0714, kas 
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sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,7589 ha platībā, kadastra apzīmējums 8044 005 0626, 
adrese - “Kadagas ceļš 19”, Kadaga, Ādažu pag., Ādažu nov. 1. izsoles atzīšanu par nenotikušu, 
ievērojot to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks. Akti apstiprināti Pašvaldības 
mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas šā gada 1. augusta sēdē (prot. Nr. ĀNP/1-7-
14-2/23/23). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” 
izsoļu atzīšanu par nenotikušām” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 23. augusta sēdē. 

23. Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, “Muižas iela 8-9”  un 
“Muižas iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv šā gada 29. jūlijā sagatavotajiem 
aktiem: 

1. Nr. 3243887/0/2023-AKT par pašvaldības nekustamā īpašuma “Lazdas 13”, Garkalne, 
Ādažu pag., Ādažu nov., kadastra numurs 8044 012 0149 1. izsoles atzīšanu par 
nenotikušu, ievērojot to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks; 

2. Nr. 3243906/0/2023-AKT par pašvaldības nekustamā īpašuma Muižas iela 8-6, Ādaži, 
Ādažu nov., kadastra numurs 8044 900 2555 izsoles atzīšanu par nenotikušu, ievērojot 
to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks; 

3. Nr. 3243909/0/2023-AKT par pašvaldības nekustamā īpašuma Muižas iela 8-9, Ādaži, 
Ādažu nov., kadastra numurs 8044 900 2556 izsoles atzīšanu par nenotikušu, ievērojot 
to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks;  

4. Nr. 3243912/0/2023-AKT par pašvaldības nekustamā īpašuma Muižas iela 8-10, Ādaži, 
Ādažu nov., kadastra numurs 8044 900 2557 izsoles atzīšanu par nenotikušu, ievērojot 
to, ka izsolei nav autorizēts neviens izsoles dalībnieks. 

Akti apstiprināti Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas šā gada 1. 
augusta sēdē (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/23/23). 

J. LEJA ierosina samazināt nekustamā īpašuma izsoļu likmes nosacīto cenu par 20%. 

K. MIĶELSONE uzdod Pašvaldības mantas iznomāšanas un 
atsavināšanas komisijas priekšsēdētājam Edvīnam Šēperam precizēt lēmuma projekta 
nolēmuma 2.2. apakšpunktu, samazinot nekustamā īpašuma izsoļu likmes nosacīto cenu par 20 
%. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, “Muižas 
iela 8-9”  un “Muižas iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

2. Uzdot Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājam 
Edvīnam Šēperam precizēt lēmuma projekta nolēmuma 2.2. apakšpunktu, samazinot 
nekustamā īpašuma izsoļu likmes nosacīto cenu par 20 %. 
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24. Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 
33, Baltezers 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo par Paula Timrota (adrese: Sūkņu stacijas iela 4-5, Baltezers, Ādažu pag., Ādažu nov., 
LV-2164 (turpmāk – iesniedzējs)) šā gada 28. jūlija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3911) 
ar lūgumu pārņemt garāžas Nr. 10. nomas tiesības no līdzšinēja nomnieka Ģirta Timrota 
(adrese: Vējupes iela 36, Ādaži, Ādažu nov., LV-2164), kā arī Ģirta Timrota šā gada 14. jūlija 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3646) ar lūgumu pārslēgt nomas līgumu uz iesniedzēju. 
Lūgumi tiek pamatoti ar to, ka iesniedzējs ir faktiskais garāžas lietotājs kopš 2012. gada, kad 
bija iegādājies dzīvokli Alderu iela 30-21, Baltezers (dzīvoklis iepriekš piederēja Ģ. Timrotam).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustama īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai 
Alderu iela 33, Baltezers” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
23. augusta sēdē. 

25. Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību Kadagā 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2022. gada 14. jūlija noteikumi Nr. 459 “Noteikumi par atbalstu 
dzīvojamo īres māju būvniecībai Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma 
plāna 3.1. reformu un investīciju virziena “Reģionālā politika” 3.1.1.4.i. investīcijas 
“Finansēšanas fonda izveide zemas īres mājokļu būvniecībai” ietvaros” (turpmāk – noteikumi) 
paredz veicināt būvniecības standartiem un energoefektivitātes prasībām atbilstošu zemas īres 
maksas mājokļu pieejamību mājsaimniecībām, kas nevar atļauties mājokli uz tirgus 
nosacījumiem.  

Atbilstoši noteikumu 35. punktam, dzīvokļi var tikt izīrēti mājsaimniecībām, kuru kopējie 
mēneša bruto vidējie ienākumi (ar iedzīvotāju ienākuma nodokli apliekamie ienākumi) 
atbilstoši Valsts ieņēmumu dienesta vai līdzvērtīgas ārvalstu nodokļu administrācijas izziņai 
iepriekšējā taksācijas gadā dzīvojamās telpas piešķiršanas brīdī izīrēšanai nepārsniedz 1299 
euro 1-istabas dzīvoklim, 2238 euro divu istabu dzīvoklim, un 3426 euro trīs un vairāk istabu 
dzīvoklim, un kas reģistrētas rindā atbilstoši pašvaldību saistošajos noteikumos noteiktajai 
izīrēšanas kārtībai, tai skaitā paredzot prioritāro secību noteiktām iedzīvotāju grupām. No 
noteikumiem izriet, ka Ādažu novada (izņemot Carnikavas pagastu) teritorijā var izbūvēt mājas 
ar kopējo dzīvokļu līdz 60. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību Kadagā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdē. 

26. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 
janvāra saistošajos noteikumos Nr. 1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības šā gada budžetā (2. pielikums).  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt grozījumus pašvaldības šā gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 23. augusta sēdē. 

27. Par ziedojumu vākšanas vietas saskaņošanu pasākumā “Nēģu svētki” 
(Ilona Gotharde) 

Pēc Krievijas iebrukuma Ukrainā, uzņemot Latvijā kara bēgļus, labdarības organizācija - 
nodibinājums “Fonds “Ziedot.lv””, reģistrācijas numurs 40008078226 (turpmāk – fonds), 
izveidoja Ukrainas bēgļu centru un iesaistīja sabiedrību atbalsta sniegšanai. Fonds nodrošina 
koordinēta atbalsta sniegšanu Ukrainas karadarbībā cietušajiem un ziedotās preces izved no 
Latvijas (eksportē), vai piegādā citas ES dalībvalsts atzītai struktūrai, kas šīs preces nodod kā 
humāno palīdzību vai ziedojumus Ukrainas sabiedrībai. Gada laikā palīdzība sniegta 
2574845.31 euro apmērā. Visapjomīgākais atbalsts nodrošināts, sniedzot tiešu individuālu 
palīdzību – izsniedzot pārtikas pakas, saimniecības preces un naudas kartes pirmo 
nepieciešamības preču iegādei.1 

Fonds darbojas no 2003. gada un tam ir sabiedriskā labuma organizācijas statuss. Fonds piedāvā 
ērti un droši ziedot rūpīgi izraudzītiem un pārbaudītiem labdarības projektiem, sekot līdzi 
projektu virzībai un būt pārliecinātiem, ka ziedojums sasniegs mērķi. 

2021. gada 4. oktobrī tika parakstīts četrpusējs sadarbības memorands starp Ādažu novada 
pašvaldību, Šakiai apgabala pašvaldību (Lietuva), Dusheti pašvaldību (Gruzija) un 
Slobožanskes apmetnes teritoriālo kopienu (Ukraina), paredzot pieredzes apmaiņu un sadarbību 
pašvaldībām piekritīgās jomās. 2022. gada 11. oktobrī starp Slobožanskes apmetnes teritoriālo 
kopienu un Ādažu novada pašvaldību tika noslēgts sadarbības līgums Nr. JUR 2022/10-1092, 
ar ko puses apņēmās veicināt divpusējo sadarbību. 

Pašvaldības ieskatā ir lietderīgi un samērīgi uzticēt fondam rīkot ziedojumu vākšanas 
vienreizēju pasākumu pašvaldības organizēta pasākuma “Nēģu svētki” laikā šā gada 19. 
augustā ar mērķi izmantot ziedojumu karadarbības rezultātā cietušās Ukrainas sabiedrības 
atbalstam Slobožanskes pašvaldības administratīvajā teritorijā. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Saskaņot nodibinājuma “Fonds “Ziedot.lv”” ziedojumu vākšanas aprīkojuma (kastes, 
ziedojuma informācija, u.c.) izvietošanu pašvaldības pasākumā “Nēģu svētki” šā gada 
19. augustā Carnikavas parkā, Nēģu svētku zupas gatavošanas teritorijā (3. pielikums). 

2. Noteikt ziedoto līdzekļu izlietojuma veidu – finansiāls atbalsts Slobožanskes (Ukraina) 
pašvaldības administratīvās teritorijas iedzīvotājiem – ģimenēm, kurās karadarbības 
rezultātā ir cietis vai dzīvību zaudējis ģimenes loceklis. 

3. Noteikt domes priekšsēdētājas vietnieci pašvaldības funkciju jautājumos Genovefu 
Kozlovsku par pašvaldības kontaktpersonu sadarbībai ar fondu šī lēmuma izpildei. 

28. Informatīvs ziņojums par Ādažu vidusskolas telpu nomas maksu 
(Solvita Vasiļevska) 

Ziņo par Ādažu vidusskolas telpu nomas maksas izmaiņām (4. pielikums).  

K. MIĶELSONE, S.VASIĻEVSKA, J. RUKS debatē par Ādažu vidusskolas telpu 
noslogojumu un īres maksas izmaiņām (S. Vasiļevska uzver, ka vēlētos saglabāt sadarbību ar 
jau esošiem īrniekiem, akcentējot, ka telpu noslodze ir ļoti liela, pieprasījums pārsniedz 
piedāvājumu.). 

                                                      
1 https://www.ziedot.lv/jaunumi/ukrainas-kara-beglu-atbalstam-ziedot-lv-sniedzis-atbalstu-2-5-miljonu-eiro-
apmera-4835  
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Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raivis 
Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot Ādažu vidusskolas direktorei Solvitai Vasiļevskai sagatavot lēmuma “Par Ādažu 
vidusskolas telpu nomas maksu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 23. augusta sēdē. 

29. Informatīvs ziņojums par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju 
izvērtējumu 

(Guntis Porietis) 

Ziņo par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju izvērtējumu (5. pielikums).  

Plkst. 14.29 J. LEJA atstāj sēdi.  

K. MIĶELSONE, G. PORIERTIS, R. KUBULIŅŠ, I. KRASTIŅŠ, J. RUKS debatē par 
iespējamajiem ieguvumiem un zaudējumiem, izveidojot konsultatīvās komisijas un iedzīvotāju 
padomes (K. Miķelsone uzsver, ka par šiem jautājumiem daudzkārt jau ir konsultējusies ar 
biedrību “Sabiedrība par atklātību – Delna” un biedrību “Sabiedriskās politikas centrs 
PROVIDUS” par labo pieredzi un praksi, vienlaikus, izceļ, ka konsultatīvo komisiju darbu 
vērtēefektīvi no pieredze Attīstības programma un Strateģijas izstrādes procesa kur vienoti 
pulcējas jomas speciālisti ar kompetencēm un zināšanām uz vienotu mērķi.).  

K. MIĶELSONE aicina deputātus sniegt savus priekšlikumus par Iedzīvotāju padomju un 
Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju izveidošanu izpilddirektoram G. Porietim. Atkāroti skatīt 
jautājumu “Par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju izvērtējumu” Finanšu 
komitejas šā gada 20. septembra sēdē. 

K. MIĶELSONE ierosina deputātiem iesūtīt priekšlikumus par sagatavoto ziņojumu 
pašvaldības izpilddirektoram G. Porietim apkopošanai un informācijas aktualizēšanai un 
atkārtoti jautājumu izskatīt Finanšu komitejas šā gada 20. septembra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S), Raivis Pauls (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Aicināt deputātus iesūtīt priekšlikumus par sagatavoto ziņojumu pašvaldības 
izpilddirektoram G. Porietim apkopošanai un informācijas aktualizēšanai. 

3. Virzīt jautājumu “Par Iedzīvotāju padomju un Iedzīvotāju konsultatīvo komisiju 
izvērtējumu” izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 20. septembra sēdē. 

 
Sēde slēgta 2023. gada 16. augustā plkst. 15:01. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja      KARĪNA MIĶELSONE   
                       
Protokolētāja            LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


